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Bestyrelsesmøde – referat 
 
Tid: tirsdag den 10. oktober 2023 kl. 18.00 - 20:45 på Dronning Sofies Vej 
Forplejning: Peter Sigdal 
 
Deltagere: Andreas Andersen, Helle Michaelsen, Jan Winther, Jonas Vestermann, Niels Ingemann 
Møller og Peter Sigdal. 
Klubchef Carsten Højerslev er inviteret til at deltage i mødet 
 
Afbud:  
 

1. Godkendelse af dagsorden 
 
Referat: Godkendt 
 

2. Aktuel orientering fra klubchefen 
 
Referat: Orientering taget til efterretning 
 

3. FU beslutninger siden sidste bestyrelsesmøde 
 
Referat:  FU har godkendt udgifter vedrørende fysisk træning for 4 juniorer fordi hallen ikke 
havde plads (”lokaleleje”) 
Helle og Jan har deltaget i online gennemgang af muligheder for årshjul i systemet Plan-
disc. Mulighederne drøftes på bestyrelsesmødet den 14. november i forbindelse med drøf-
telse af hvordan bestyrelsen ønsker bestyrelsesarbejdet tilrettelagt (evt. fælles dokumentar-
kiv m.v.) 
 

4. Siden sidst. Kort orientering fra de enkelte bestyrelsesmedlemmer 
 
Referat: 
Næstformand: Opdatering af WIFI på DSV godkendt. Tilsvarende måling og evt. opdatering 
af WIFI i Hallen gennemføres. Evt. nyt abonnement undersøger og iværksættes i samar-
bejde med kassereren. 
Anlægsansvarlig: Anlæg af padelbaner kører (næsten) efter planen. Kurt i gang reparation 
af gavl på Hallen. Jonas har møde med murer om toilet og omklædningsfaciliteter på DSV i 
uge 43. Maling af lille klubhus i Darup igangsættes. 
Junioransvarlig: Der har været afholdt juniorudvalgsmøde med orientering om og tilretning 
af strategi for juniorområdet. Der arbejdes videre på møde den 20. november. Sophia har 
modtaget pris for sit frivillige arbejde på Roskilde Kommunes Frivillig dag. Tillykke til So-
phia. 
Niels: Der har været en del bureaukratisk bøvl i forbindelse med flytning af depot fra gamle 
bank til Spar Kron. 
Aktivitetsudvalg: Strategimål drøftet på møde i aktivitetsudvalget 
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5. Forsikringer 
Kassereren gennemgår RTK’s aktuelle forsikringer 
 
Referat: Kassereren gennemgik RTK’s forsikringer. Gennemgangen taget til efterretning. 
 

6. Anlægsplan (strategipunkt) 
Opfølgning, drøftelse og eventuel justering af strategipunkt Anlæg. 
 
Uddrag af RTK – Strategi 2023 vedrørende anlæg: 
Strategiske mål: 
Vi vil sikre, at klubbens faciliteter er tidssvarende og at klubbens anlæg opleves som attrak-
tive mødesteder for klubbens medlemmer. 
Vi vil tilpasse banekapacitet til behov 
 
Mål 2023/24: 
Beskrivelse af samlet projekt for at matche faciliteter med nutidige krav og medlemmernes 
forventninger.  
Igangsætning af første etape af samlet projekt: opgradering af bade og toiletfaciliteter på 
DSV 
 
Aktiviteter 2023: 
- Ansøge om midler til opgradering af bade og toiletfaciliteter på DSV 
- Afsøge mulighed for RedPlus baner 
- Afsøge mulighed for at udvide udendørssæson vha. baner med lys 
- Afsøge mulighed for etablering af nye klubfaciliteter i Daruphallen, herunder nyt ”klub-
hus” der både kan benyttes i indendørs og udendørssæson.  
- Afsøge mulighed for anlæg af en ekstra indendørs tennisbane. 
 
Vi er ved pt. at få færdiggjort padelbanerne og vi er i gang med reparation og fornyelse af 
gavl på hallen. Desuden arbejder anlægsudvalg med hjælp fra ekstern bygherrerådgiver på 
det projekt om modernisering af omklædningsrum og toiletter på DSV, vi har fået tilskud til 
fra Roskilde Kommune. 
 
Vi skal drøfte prioritering af de næste projekter. 
 
Vi drøfter også forslag om maling af klubhus i Darup samt forslag om fysisk område og mini-
baner på DSV samt eventuelle andre projekter. 
 
Referat: Næste projekter vil være: 
1. Lys på to udendørsbaner i Darup og evt. omlægning af banerne til RedPlus underlag (For 
at aflaste indendørsbaner ved at skabe muligheder for at spille udendørs i indendørssæso-
nen): 
2. Udarbejdelse af projekt vedrørende ombygning af ”sporvognen” samt evt. udvidelse af 
Hallen med 1 bane. 
 Jonas udsender revideret plan til bestyrelsen. Niels beregner det aktuelle råderum for an-
lægsinvesteringer 
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7. Strategi padel 
Padelbanerne ser nu ud til at bliver færdige inden for en rimelige tid. Entreprenørens sidste 
bud for færdiggørelsen er uge 43. 
 
På bestyrelsesmødet den 22. august blev formand og klubchef bemyndiget til at indgå samar-
bejdsaftale med Racket Club. 
 
Bilag: ”Bilag til RTK-bestyrelsesmødet den 22. august punkt 6” 
 
Referat: 
Padel strategien revideret: 
1. Visioner med padel  
a. Padel er et supplement til eksisterende medlemmer, så tilbuddet til klubbens medlemmer øges med 
muligheden for nu også at kunne spille padel. Vi vil gerne udnytte synergien ved at være en klub med 
mulighed for at dyrke to slags ketsjersport. 
b. Prisstrukturen er fastsat fordi vi vil 
- sikre driftsudgifterne til banerne ved at der er lidt egenbetaling – lys, rengøring m.m. 
- have en fair pris 
- sikre opsparing til evt. overdækning og fremtidig vedligeholdelse af banerne 
- sikre at baner afbookes, når de ikke bliver brugt 
2. Vedtægtsændringer 
Der er ikke behov for justering af vores vedtægter på kort sigt. 
Eventuelle vedtægtsændringer bør overvejes efterhånden som vi får erfaringen med padel. Tages op 
på bestyrelsesmøde i januar 
3. Organisering 
Padel indgår i den eksisterende udvalg parallelt med tennis. (Aktiviteter i aktivitetsudvalg, baner i an-
lægsudvalg osv.) 
4. Pris- og booking struktur 
Bestyrelsen diskuterede tidligere forslag/oplæg og ændrede på to væsentlige punkter. 
Prisen for at leje en bane er 60 kr., hvis banen bookes af 4 RT-medlemmer 
Der skal være mindst 2 RTK-medlemmer med aktivt medlemskab til at booke bane. 
Gæsteprisen på 50 kr. for hvert ikke-medlem. (Banepris i alt 110 kr. med 1 gæst, 160 kr. med 2 gæ-
ster) 
5. Kommunikation omkring banerne og brugen heraf 
Jonas Vestermann laver nyhed til medlemmerne. Nyheden lægges på hjemmesiden, sendes ud som 
nyhedsbrev og formidles på de sociale medier 
Bookingsystem sættes op, så baner kan bookes snarest muligt efter åbningen af banerne. 
6. Træning og aktiviteter 
Aktivitetsudvalg tilbyder forskellige aktiviteter, således at medlemmerne kan blive præsenteret for 
padel og bliver sat i gang med at spille. Ved aktiviteter skal der være bolde til rådighed og mulighed 
for lån af ketsjere. 
Betaling for de aktiviteter der udbydes skal dække omkostninger i forbindelse med den pågældende 
aktivitet. Der skal ikke være andel til RTK for hverken baner eller lys. 
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Bolde til padel skal kunne købes i RTK-Hallen. 
Peter Sigdal kontakter Joma for begyndertilbud på ketsjer og bolde til padel. 
7. Faciliteter omkring banerne 
Der er pt. Ikke brug for yderligere i forbindelse med padelbanerne.  
8. Åbningsfest/reception 
Aktivitetsudvalget har opgaven med at arrangere og indbyde til åbningsfest/reception, når banerne 
er færdige.  
9. Opsætning af bookingsystem 
Hans-Henrik Bülow sørger (med hjælp fra ForeningLet) for opsætning af booking i bookingsystemet, 
så det er klar til åbningen af banerne 
Hvert medlem skal løbende kunne booke 2 timer. 
10. RTK indgår i samarbejde med Racket Club på Rønøs Allé 2 i Roskilde (Hjørnet af Køgevej og Darup-
vej) 
Racket Club har tilbudt følgende foreningstilbud: 
Foreningstilbuddet indeholder: 
- Medlemspris I Peak Hours (Kl. 16:00-00:00) (240 kr. Inkl. moms pr. Time) 
- 50% rabat på off peak hours (06:00-16:00) (120 kr. inkl. moms pr. Time) 
- Padel-introduktion (500 kr. inkl. moms for to timer) (for 4 deltagere): 
- To timers padel i off peak hours 
- Introduktion til padel den første time (visning af slag og gennemgang af regler)  
- Lån af fire bat og bolde 
- Lukket rangliste i foreningen hvor I kan konkurrere internt (10.000 kr. årligt inkl. moms) 
- Betaling foregår via jeres medlemmers medlemskaber. 
- Foreningslisten opdateres hver tredje måned. 
Formand og Klubchef arbejder med praktikaliteter i forbindelse med aftalen. 
11. Trænerlønninger 
Trænerlønninger til padel fastsættes i forbindelse den årlige justering af trænerlønninger på bestyrel-
sesmødet den 14. november, 
 

8. Eventuelt. 
 
Referat: Næste møde tirsdag den 14. november kl. 18:00 på DSV 
Foreløbige punkter: Kvartalsregnskab, justering af trænerlønninger, Hvordan ønsker vi at 
arbejde i bestyrelsen? (muligheder i ForeningLet, OneDrive, Plandisc/Visma etc.) 
 


